



TEMISKAMING HOSPITAL HÔPITAL TEMISKAMING

421 SHEPHERDSON ROAD ☐ NEW LISKEARD ON P0J 1P0 ☐ TEL: 705.647.8121 ☐ BUS. LINE: 705.647.1088 ☐ FAX: 705.647.5800

421, CHEMIN SHEPHERDSON ☐ NEW LISKEARD ON P0J 1P0 ☐ TÉL.: 705.647.8121 ☐ LIGNE D'AFFAIRES: 705.647.1088 ☐ TÉLÉC: 705.647.5800

FOR IMMEDIATE RELEASE – Temiskaming Hospital has zero hospital acquired infection rates in 2016/17.

Temiskaming Shores, ON – January 13, 2017 - Temiskaming Hospital exceeds provincial benchmarks because our Hospital Acquired Infection rates remain at zero.

- Temiskaming Hospital's performance is available publically on **our website ABOUT US – Performance and Accountability.**
- Our rates are also on the Government of Ontario website Health Quality Ontario - System Performance/Hospital Care - Sector Performance.

“The hospital achieved exemplary status or the highest award for our care delivery and administrative processes in June 2016 from Accreditation Canada. Amongst the 99% accomplishment of nearly 2,000 standards, the surveyors also commented on the state of cleanliness of our hospital,” said Margaret Beatty, President and CEO. “We are very proud of our employees and their efforts in the prevention of infection for the safety of our patients and the prevention of hospital acquired infection.”

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE – Le taux d'infection d'origine hospitalière de l'Hôpital Temiskaming est nul pour l'année 2016-2017.

Temiskaming Shores (Ontario), le 13 janvier 2017 – L'Hôpital Temiskaming va au-delà des normes provinciales en maintenant un taux nul d'infection d'origine hospitalière.

- L'Hôpital Temiskaming rend publique sa performance sur son site Web, dans la section **ABOUT US – Performance and Accountability.**
- Nos taux se trouvent également sur le site Web de Qualité des services de santé Ontario du gouvernement de l'Ontario, dans la section Rendement du système, sous Rendement du secteur des soins en milieu hospitalier.

« En juin 2016, Agrément Canada a conféré un agrément avec mention d'honneur ou la reconnaissance la plus prestigieuse à l'hôpital en ce qui a trait à notre prestation de soins et à nos processus administratifs. En plus d'avoir respecté 99 % de près de 2 000 normes, notre hôpital s'est démarqué par la propreté de ses lieux, au dire des vérificateurs », a déclaré Margaret Beatty, présidente-directrice générale. « Nous sommes très fiers de nos employés et des efforts qu'ils déploient pour prévenir les infections et ainsi assurer la sécurité de nos patients et éviter les infections d'origine hospitalière. »

- 30 -

Questions please contact / Pour toute question, veuillez communiquer avec:

Margaret Beatty

President and Chief Executive Officer / Présidente-directrice générale

705-647-1088 extension 2276 / 705 647-1088, poste 2276



Supported by: / Financé par:

